
PROTOKÓŁ
z obrad VII  Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej

dnia 21 czerwca  2011r.
Porządek obrad:
1.Otwarcie obrad VII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2.Przyjęcie protokołu z obrad V i VI nadzwyczajnej  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w 
Brześciu Kujawskim.
3.Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
4.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych przy 
sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.
5.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie sprzedaży i sprostowania wielkości udziału.
6. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Brześć Kujawski oraz warunków jego 
funkcjonowania.
7.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Biblioteki Publicznej w Brześciu Kujawskim za 2010rok.
8.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Brzeskiego Centrum Kultury w Brześciu Kujawskim za 2010rok.
9.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok.
10.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 
Brześcia Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. :
a) zapoznanie radnych z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania 
budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok.
b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego;
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o:
-  przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok;
-  wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brześcia 
Kujawskiego;
d) dyskusja;
e)  przyjęcie  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Brześcia 
Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2010 r.
11.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2011rok.
12.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2018.
13.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu gminy Brześć Kujawski za pierwsze półrocze, informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego samorządowych instytucji kultury.
14.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 



Europejskiej.
15.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie  ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego.
16.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole 
Podstawowej w Brzeziu.
17.Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć lekcyjnych dla osób pełniących 
stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach oraz tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin pedagogów szkolnych, psychologów, logopedów zatrudnionych w szkołach i 
przedszkolach prowadzonych przez gminę Brześć Kujawski.
18.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie odrzucenia protestu wyborczego byłego sołtysa 
Sołectwa Machnacz odnośnie prawidłowości procedury wyborczej wyborów sołtysa w dniu 1 
kwietnia 2011r.
19.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie: powołania zespołu Radnych.
20.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim w 
wykonywaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr KD-P-2912C Bielawy – Kazanie – Sokołowo” oraz  udzielenia Powiatowi 
Włocławskiemu pomocy finansowej.
21.Interpelacje i zapytania.
22.Wolne wnioski.
23.Zakończenie obrad VII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad VII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia  obrad  VII  Sesji  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że w obradach uczestniczy  14 
radnych (lista obecności w załączeniu).
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki:
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi;
Pozostali goście.
Przewodniczący  RM  Marek  Golasiński  przedstawił  porządek  obrad  i  zaproponował  -  w 
uzgodnieniu z Burmistrzem - aby poszerzyć go o punkt dotyczący omówienia i przyjęcia uchwały 
w sprawie   utworzenia rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Brześć 
Kujawski i wprowadzenie go jako punkt 11. Potrzebę wprowadzenie tej uchwały do powyższego 
porządku obrad omówiła Pani Skarbnik – Joanna Wojtczak: w 2010r. była podejmowana uchwała  o 
utworzeniu rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych, gdzie było uchwalone jakie 
jednostki oświatowe mają utworzyć rachunek dochodów własnych, staraliśmy się jak najszerzej 
zakres  dochodów  i  wydatków  z  tego  rachunku  dochodów  własnych  opisać,  jednak  nie  został 
umieszczony zakup środków trwałych w jednej z placówek w Przedszkolu Publicznym Nr 1 w 
Brześciu Kujawskim, a jest konieczność zakupienia środka trwałego – kosiarki do koszenia trawy. 
W związku z tym istnieje konieczność wprowadzenia zmiany zapisu  w paragrafie 3 ust. 1 pkt. C, 
który otrzymał brzmienie „ c) zakup druków i materiałów biurowych, elektrycznych, materiałów do 



bieżącej działalności oraz środków trwałych”. W zmianach do budżetu ten wydatek został ujęty.

Porządek  wraz ze zgłoszoną poprawką został przyjęty czternastoma   głosami „za” , przy 
braku głosów „wstrzymujących się” i braku głosów „przeciwnych”.

Ad 2. Przyjęcie protokołu z obrad V i VI nadzwyczajnej  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w 
Brześciu Kujawskim.
    Żadnych uwag do protokołów nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie.   

    
Rada Miejska czternastoma   głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się”

 i  braku głosów „przeciwnych” przyjęła protokół
z obrad V i VI  nadzwyczajnej  Sesji VI kadencji Rady Miejskiej.

 Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz Brześcia Kujawskiego Wojciech Zawidzki przedstawił zadania, które były realizowane 
między obradami Sesji Rady Miejskiej tj: realizacja inwestycji, które w tym roku były rozpoczęte 
lub  są  kontynuowane  z  poprzednich  lat,  a  także  ogłoszono  przetarg  na  budowę  boiska 
wielofunkcyjnego w Wieńcu z dofinansowaniem unijnych środków. Uzyskano dofinansowanie na 
budowę kanalizacji na ul. Krakowskiej i ul. Rybaki , gdzie inwestycja ta przygotowywana jest do 
przetargu.  Realizowana  jest  budowa,  przez  konsorcjum  EKO-BUD,  94-ech   przydomowych 
oczyszczalni  ścieków.  Przygotowywana  jest  dokumentacja  pod  następne  rozdanie  pod program 
LIDER  tzw.  małych  projektów.  Przygotowywany jest  przetarg  na  rozpoczęcie  budowy ulic  w 
dzielnicy  Falborek.  Zakończono  wybory  sołtysów  we  wszystkich  sołectwach  na  terenie  gminy 
Brześć Kujawski. Dokonano wstępnych uzgodnień z PKP co do możliwości pozyskania gruntów po 
kolejce wąskotorowej na cele publiczne. Został opublikowany już w Dzienniku Urzędowym Plan 
Zagospodarowania  Przestrzennego  w  miejscowościach  Pikutkowo,  Słone  ,  Machnacz  dnia  16 
czerwca br.
Radny Ryszard Szeleziński zapytał Pana Burmistrza jakie są postępy w rozmowach dotyczących 
budowy obwodnicy i budowy ronda? Radny Szeleziński poprosił również o szerszą  informację 
odnośnie przejęcia obiektu po kolei.  Zapytał jeszcze czy jest  prawdą to, że część mieszkańców 
Brześcia  Kujawskiego  planuje  zorganizowanie  blokady  drogi  z  uwagi   na  ciężki  sprzęt 
przejeżdżający przez Brześć co powoduje , że niektóre budynki zaczynają pękać.
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że sprawa obwodnicy Brześcia Kujawskiego jest na 
etapie  uzgodnień w Krajowej  Dyrekcji  Dróg Krajowych w Warszawie.  Odnośnie ronda nie  ma 
żadnych informacji. Co do kolei wąskotorowej, jak już wcześniej było wspomniane prowadzone są 
rozmowy, są  pisma  wystosowane i czekamy  ze strony kolei na inicjatywę listu przedwstępnego co 
do ostatecznej formy załatwienia spraw, terenów w samym Brześciu jak i na Starym Brześciu i w 
rejonie Pikutkowa aż do Smólska. Na temat zamiaru zorganizowania przez mieszkańców blokady, 
Burmistrz powiedział, że nic na ten temat nie słyszał.
Radny Janusz Barański zadał pytanie odnośnie kanalizacji w Wieńcu, jaki jest następny krok tej 
inwestycji?
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  odpowiedział,  że  szczegółowy harmonogram ma  być  podany  w 
piątek do zatwierdzenia, gdyż firma ta musi dostosowywać się pod względem wykonania, do zadań 
związanych z budową autostrady. Termin zakończenia przewidziany jest na koniec października.

Przed  przystąpieniem  do  omawiania  uchwał,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek 
Golasiński  poinformował,  że wszystkie  projekty uchwał  były  szczegółowo  omówione na 
wspólnym  posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w dniu 15 czerwca 2010r. 

Ad 4. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych przy 
sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.



Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych 

przy sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.

Ad 5. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie sprzedaży i sprostowania wielkości udziału.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  sprzedaży i sprostowania wielkości 

udziału.

Ad 6. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego  w  Gminie  Brześć  Kujawski  oraz  warunków  jego 
funkcjonowania.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Brześć Kujawski oraz 
warunków jego funkcjonowania.

Ad  7.   Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania 
finansowego Biblioteki Publicznej w Brześciu Kujawskim za 2010rok.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Biblioteki Publicznej w Brześciu Kujawskim za 2010rok.

Ad  8.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania 
finansowego Brzeskiego Centrum Kultury w Brześciu Kujawskim za 2010rok.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Brzeskiego Centrum Kultury w Brześciu Kujawskim za 2010rok.

Ad 9.  Omówienie i  przyjęcie  uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok.



Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok.

Ad 10.  Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 
Brześcia Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. :
a) zapoznanie radnych z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania 
budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok.
 Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Pan  Mariusz  Czyżniejewski  zapoznał  radnych  z  opinią 
Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy Brześć Kujawski za rok 2010.- opinia 
pozytywna.

b)  przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 
Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego;
Pan Mariusz Czyżniejewski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  przedstawił radnym wniosek w 
sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi Brześcia  Kujawskiego.  Uchwałą  z dnia 25 maja 
2011roku,  w  sprawie  wniosku  o  udzielenie  absolutorium Burmistrzowi  Brześcia  Kujawskiego, 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy za 2010rok i w związku z 
tym wnosi do Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim o udzielenie Panu Wojciechowi Zawidzkiemu 
– Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego absolutorium za 2010 rok.
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o:
-  przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok;
-   wniosku Komisji  Rewizyjnej  w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brześcia 
Kujawskiego;
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Marek  Golasiński  przedstawił  radnym  opinię  składu 
orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  przedłożonego  sprawozdania  z 
wykonania budżetu Gminy Brześć Kujawski za 2010rok ,  jak również opinię o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego – obie opinie 
pozytywne.
d) dyskusja;

Radny Ryszard Szeleziński  - Przewodniczącej Stałej Komisji ds. finansów i budżetu, rozwoju 
gospodarczego,  rolnictwa  i  ochrony  środowiska poinformował,  że  wspólne  komisje  Rady 
Miejskiej  omawiały  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  rok  2010,   wniosek  o  udzielenie 
absolutorium Komisji  Rewizyjnej   jak  również   obie  opinie  Regionalnej  Izby Obrachunkowej, 
wpływy za rok ubiegły są wyższe od planowanych o 1.143.000,-zł, deficyt jest niższy o 5.556.000,-
zł , w roku ubiegłym w stosunku do roku 2009 wykorzystano więcej środków z zewnątrz.  Podczas 
prac  komisji  radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  co  do  wykonania  budżetu,  co  do  opinii  Komisji 
Rewizyjnej  w sprawie wykonania budżetu gminy Brześć Kujawski za rok 2010 jak również do 
wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego za rok 2010.  W związku z 
powyższym połączone komisje rekomendują o przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 
2010 jak również udzielenie absolutorium Burmistrzowi Brześcia Kujawskiego.

Radny  Mariusz  Czyżniejewski  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  dodał  również,  że 
rozpatrywał wraz z członkami Komisji Rewizyjnej ten budżet i jest rozczarowany ale   pozytywnie: 
w kampaniach przedwyborczych padały zarzuty o złej kondycji finansowej naszej gminy. Jednak 
zadłużenie naszej gminy jest w dopuszczalnej normie i to w tej dolnej granicy tej normy, dlatego 
wniosek komisji nie mógł być inny jak tylko o udzielenie absolutorium.



Radny  Jan  Karkosiński  zapytał  Burmistrza   czy  były  rozpatrywane  przez  Komisję  Rewizyjną 
umorzenia, w jakim procencie zostały umorzone podatki?

Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, że trzeba będzie to konkretnie wyliczyć, żeby podać w 
szczegółach ale główne umorzenia dotyczą  obiektów gminnych  czyli zakłady , straże pożarne.

Radny  Mariusz  Czyżniejewski  poinformował,  że  w  przyszłym  roku  będzie  takie  szczegółowe 
zestawienie, ponieważ zmieniły się przepisy co do sprawozdania z majątku  komunalnego, nie da 
się porównać tego  roku w stosunku do roku poprzedniego gdyż są to zupełnie inne kwoty. W tym 
roku trzeba było ująć wszystko co należy do majątku gminy.  W przyszłym roku będzie łatwiej 
wyliczyć i porównać to co jest umorzone i należy do majątku gminy i to co jest umorzone i jest  
poza majątkiem gminy.

e)   przyjęcie   uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla  Burmistrza  Brześcia 
Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2010 r.

Rada Miejska przyjęła trzynastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  jednym głosie „przeciwnym” uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Brześcia Kujawskiego z tytułu wykonania budżetu za 2010 r.

Przewodniczący RM Marek Golasiński po głosowaniu złożył Burmistrzowi serdeczne gratulacje z 
tytułu uzyskania absolutorium.
Do życzeń  dołączył się również Radny Ryszard Szeleziński , gratulując również Pani Skarbnik – 
Joannie Wojtczak i Z-cy Burmistrza – Panu Pawłowi Małasowi, jak też wszystkim pracownikom 
urzędu.
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  podziękował  wszystkim  radnym  za  udzielenie  absolutorium  i 
wyrozumiałość, dodał, że nie osiągnęlibyśmy celu bez zgody nas wszystkich, że priorytetem jest 
pozyskiwanie środków zewnętrznych. Bez pieniędzy unijnych osiągnięty wynik mógł być tylko 
słabszy.

Ad 11. Omówienie i przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia rachunku 
dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Brześć Kujawski.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie utworzenia rachunku dochodów własnych 

w jednostkach budżetowych Gminy Brześć Kujawski.

Ad 12. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2011rok.
Pani  Skarbnik  Joanna  Wojtczak  poinformowała,  że  zmienił  się  załącznik  dotyczący  zadań 
zleconych i w związku z tym zmiany w wydatkach, dlatego trzeba było dokonać przesunięć między 
paragrafami wydatków związanych z opłatami z ZUS-u i Funduszu Pracy od dodatków spisowych, 
na rzecz umowy zlecenia dotyczących Narodowego Spisu Powszechnego.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011rok.

Ad 13. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2018.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 



wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła trzynastoma   głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w  sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2018.

Ad 14. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i  formy informacji o 
przebiegu wykonania  budżetu  gminy  Brześć  Kujawski  za  pierwsze  półrocze,  informacji  o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego samorządowych instytucji kultury.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu gminy Brześć Kujawski za pierwsze półrocze, informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego samorządowych instytucji kultury.

Ad 15. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki 
na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu 

Unii Europejskiej.

Ad 16. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie  ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 
oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  oraz  innych  form  wychowania 
przedszkolnego.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 
przedszkolnego.

Ad  17.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Punktu  Przedszkolnego  w 
Szkole Podstawowej w Brzeziu.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w 



Szkole Podstawowej w Brzeziu.

Ad  18.  Omówienie  i  przyjęcie   uchwały  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  zniżek 
tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  lekcyjnych  dla  osób  pełniących 
stanowiska  kierownicze  w  szkołach  i  przedszkolach  oraz  tygodniowego  obowiązkowego 
wymiaru godzin pedagogów szkolnych, psychologów, logopedów zatrudnionych w szkołach i 
przedszkolach prowadzonych przez gminę Brześć Kujawski.

Radny  Jan  Karkosiński  zapytał  czy  jednakowo  zostali  potraktowani  dyrektorzy   ci  co   mają 
sekretarkę i ci co nie  mają sekretarki ?
Z-ca  Burmistrza  Brześcia  Kujawskiego  Pan Paweł  Małas  poinformował,  że  przy  przydzielaniu 
zniżek dla dyrektorów i zastępców szkół i przedszkoli pod uwagę była brana ilość oddziałów.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma  głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  jednym głosie „przeciwnym” uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć lekcyjnych dla osób pełniących 

stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach oraz tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin pedagogów szkolnych, psychologów, logopedów zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez gminę Brześć Kujawski.

Ad 19.  Omówienie i  przyjęcie  uchwały  w sprawie odrzucenia  protestu wyborczego byłego 
sołtysa Sołectwa Machnacz odnośnie prawidłowości procedury wyborczej wyborów sołtysa w 
dniu 1 kwietnia 2011r.
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Golasiński poinformował, że sprawę tą rozpatrzyła Komisja 
Rewizyjna  i  w  związku  z  tym  że  uznała  protest  za  bezzasadny  Komisja  wnioskuje  o  jego 
odrzucenie.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma  głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie odrzucenia protestu wyborczego byłego 
sołtysa Sołectwa Machnacz odnośnie prawidłowości procedury wyborczej wyborów sołtysa w 

dniu 1 kwietnia 2011r.

Ad 20. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie: powołania zespołu Radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Golasiński poinformował, że zespół ten powołany jest w 
celu i na czas  przygotowania opinii kandydatów na ławników sądowych.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła trzynastoma  głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie powołania zespołu Radnych.

Ad 21. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim w 
wykonywaniu  zadania  publicznego  w  zakresie  realizacji  projektu  pn.  „Przebudowa drogi 
powiatowej  nr  KD-P-2912C  Bielawy  –  Kazanie  –  Sokołowo”  oraz   udzielenia  Powiatowi 
Włocławskiemu pomocy finansowej.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
wyczerpującego omówienia tematu na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.



Rada Miejska przyjęła trzynastoma  głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie współdziałania z Powiatem Włocławskim 
w wykonywaniu zadania publicznego w zakresie realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr KD-P-2912C Bielawy – Kazanie – Sokołowo” oraz  udzielenia Powiatowi 
Włocławskiemu pomocy finansowej.

Ad 22. Interpelacje i Zapytania.
Radny Jan Karkosiński odnośnie spotkania jakie odbyło się w Brzeziu ze Stowarzyszeniem, na 
którym Pan Burmistrz  wnosił o  wniosek o wydanie decyzji lokalizacyjnej dla przedsięwzięcia. 
Stowarzyszenie taki wniosek złożyło, na które otrzymało odpowiedź. Radny Karkosiński stwierdził, 
że do końca nie rozumie tej odpowiedzi, może za wcześnie został złożony wniosek.  Radny Jan 
Karkosiński zasugerował,  że na to spotkanie powinien Burmistrz przyjechać z osobą , która by 
wytłumaczyła mieszkańcom na czym to ma polegać.
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  poinformował,  że  niezależnie  od  tego  czy  stowarzyszenie  złoży 
wniosek czy nie, to jeżeli firma wystąpi o warunki zabudowy, to Urząd wystąpi o wstrzymanie 
decyzji o warunkach zabudowy. Tu chodziło o to aby w tej sprawie stowarzyszenie wystąpiło do 
nas z wnioskiem. Burmistrz dopowiedział, że firma ta nie wystąpiła nadal o warunki zabudowy, 
jeżeli wystąpi o te warunki, to w tym momencie byłoby dobrze, żeby nasza decyzja była podparta  
stanowiskiem stowarzyszenia.
Radny  Jan  Karkosiński  zapytał,  czy  jak  firma  wystąpi  o  te  warunki  czy  powiadomi  o  tym 
stowarzyszenie?
Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, że powiadomi.
Radny  Ryszard  Szeleziński  w  pierwszej  kolejności  pogratulował  wszystkim  nowo  wybranym 
sołtysom.  Po czym zapytał  Pana  Burmistrza  o  schronisko  dla  psów,  czy  były  przeprowadzane 
rozmowy na ten temat i jakie są efekty tego? Następnie poruszył temat podjętej jakiś czas temu 
uchwały o przekazaniu 800.000,- zł dla policji,  i policji w tym budynku nie będzie, w związku z 
tym zapytał jednocześnie Pana Burmistrza i Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej czy nie należy 
tej uchwały anulować?
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  w  odpowiedzi  poinformował,  że  jak  tylko  będzie  jakiekolwiek 
spotkanie  z  większością  wójtów  i  burmistrzów,  będzie  próbował  namawiać  albo  wspólnie  z 
powiatem albo bez, o to aby stworzyć schronisko. Na pewno o tym poinformuje. Odnośnie tych 
800.000,- to jak już wcześniej było mówione wystąpiliśmy o pozyskanie tego lokalu na policję, 
niestety  nie  udało  się  ,  ale  na  dzień  dzisiejszy są  one  zablokowane,  w momencie  pozyskania 
nowego inwestora umowa będzie rozwiązana na rzecz nowego inwestora. Te pieniądze będziemy 
zabezpieczać pod zakup innego lokalu, tego po gazowni,  który przeznaczony byłby dla potrzeb 
urzędu.
Radny  Ryszard  Szeleziński  zapytał  czy  były  przeprowadzane  rozmowy  z  przedstawicielami 
gazowni?
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że takie  rozmowy były tylko telefoniczne. Jest to 
etap przygotowywania do przetargu.
Radny  Wojciech  Kołowski  poprosił  o  wymalowanie  pasów  na  ul.  Krakowskiej  przy  starych 
blokach.  Radny  Kołowski  poruszył  również  temat  studzienek  przy  ul.  Kilińskiego,  które  są 
zapadnięte.
Burmistrz Wojciech Zawidzki odnośnie studzienek poinformował, że gwarancja już minęła więc 
zrobienie tego leży  w gestii Urzędu , jak tylko to będzie możliwe to zabezpieczymy przy tych 
studzienkach gdzie jest  największe zagrożenie dla samochodów. Jeżeli  chodzi o pasy to jest  na 
etapie uzgodnień wstępnie przygotowanej dokumentacji całej Krakowskiej i drogi wojewódzkiej aż 
do Kowala łącznie ze ścieżką rowerowo - pieszą więc pasy tutaj raczej nie będą zrobione.
Radny  Janusz  Barański  zapytał  odnośnie  poniszczonych  drzewostanów  przy  prowadzonych 
inwestycjach na terenie miejscowości Wieniec, czy za pieniądze za wyrąb lasu pod autostradę ,  
gmina nie mogłaby tych środków  przeznaczyć na zadrzewienie tych terenów?
Burmistrz Wojciech Zawidzki powiedział,  że poinformuje o wszystkim jak zostanie zakończona 



procedura  pozyskania  środków,  pod  wspólnym nadzorem marszałka  województwa  Pana  Piotra 
Całbeckiego, tych 50% odprowadzonych na rzecz wojewódzkiego fundusz ochrony środowiska i 
gospodarki wodnej, z przeznaczeniem na zakup drzew.
Radny Jan Karkosiński powiedział, że podobno na ostatniej naradzie sołtysów Pan Burmistrz miał 
powiedzieć, że droga w Brzeziu nie będzie utwardzona kamieniem, w związku z tym zapytał skąd 
ta zmiana decyzji bo na zebraniu wiejskim było mówione o utwardzeniu tej drogi?
Burmistrz  W.  Zawidzki  przekazał,  że  odnośnie  tej  drogi  nic  takiego  nie  mówił,  dodał  ,  że  w 
aspekcie uzyskanego materiału  z rozkruszenia Cegielni Rumaki będzie to zrobione.
Radny Jan Karkosiński zapytał jeszcze czy będą zasypane te dziury na drodze w stronę Jaranówka?
Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, że to najważniejsze, tam do tych czterech gospodarstw 
gdzie są  największe dziury będzie zasypane.
Kolejne pytanie , które zadał Radny Jan Karkosiński to co się stało z tą drogą nowo budowaną, na 
której zbierany jest asfalt co jest przyczyną tego?
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  odpowiedział,  że  nic  nie  wie na ten  temat,  może wykonawca to 
zbiera.
Ad 23. Wolne wnioski.
Sołtys Sołectwa Guźlin Pan Henryk Hybiński poruszył temat ludzi mieszkających w budynku przy 
drodze wojewódzkiej, na który nie mają prawa własności i nie ma właściciela, którzy obawiają się ,  
że  niebawem nie będą mieli gdzie się podziać, gdyż ta droga ma być poszerzana a część posesji jest 
właśnie na tym pasie drogowym.
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że na pewno nikt nie zostanie bez dachu nad głową, a 
ci ludzie na zebraniu konsultacyjnym dowiedzieli się o zamiarze wykupu gruntów tej posesji. Na 
dzień dzisiejszy nie ma ostatecznej decyzji.
Radna  Gizela  Gliszczyńska  podziękowała  w  imieniu  Patryka  Gawrońskiego  i  jego  rodziców 
wszystkim radnym za przekazane pieniądze.
Przewodniczący RM Marek Golasiński poinformował, że  w obradach dzisiejszej sesji bierze udział 
Pan Marcin Rakowski  reprezentujący firmę  PR-Media Powiat  Włocławski  jest  to  nowy portal 
internetowy, który zamieszczać będzie regularnie bieżące informacje, w tym fotoreportaże z obrad 
samorządów  powiatu  włocławskiego.  Następnie  przekazał,  że  dziś  o  godz.  17.00  w  Centrum 
Brześcia Kujawskiego odbędzie się impreza związana z międzynarodowym dniem muzyki. Kolejną 
sprawę, którą przedstawił Przewodniczący Rady to pismo, które wpłynęło w dniu dzisiejszym do 
Urzędu  Miejskiego  od  sołtysów  dotyczące  przywrócenia  płatnego  uczestnictwa  Sołtysów  w 
posiedzeniach komisji i Sesjach Rady Miejskiej. Dodał, że  sołtysi są o każdej sesji powiadamiani 
ale oczywiście przekaże na najbliższym posiedzeniu komisji w celu rozpatrzenia.
Ad 24. Zakończenie obrad VII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący RM Marek  Golasiński podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady 
VII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła:
Magdalena Mierzwicka


